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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Mezőkomárom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. december 12-

én 17 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásról. 

 

Az ülés helye:  Művelődési Ház 

8137 Mezőkomárom, Kossuth u. 6. 

 

Jelen vannak: 

  

Köő Péter      polgármester 

Dániel József    alpolgármester 

Molnár Zoltán     képviselő 

Poórné Zsoldos Ibolya Viktória  képviselő  

Burdohány Józsefné    képviselő 

Herczeg Mihályné    képviselő 

 

 

Igazoltan távol maradt:  Kertészné Szépszó Anita  képviselő 

 

Tanácskozási joggal meghívott: Szanyi-Nagy Józsefné címzetes főjegyző, Molnár Tibor a 

Vertikál Zrt. képviseletében 

 

Jegyzőkönyvvezető: Tóth Katalin ügyintéző 

 

Köő Péter polgármester köszöntötte a képviselő-testület tagjait, Szanyi-Nagy Józsefné 

címzetes főjegyzőt és a megjelent lakosságot. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az 

ülés határozatképes, mert 7 főből 6 fő képviselő jelen van. Mezőkomárom község lakossága 

részéről megjelent 42 fő. 

 

Köő Péter polgármester az ülést megnyitotta, jegyzőkönyvvezetőnek Tóth Katalin 

igazgatási ügyintézőt, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Burdohány Józsefné és Molnár Zoltán 

képviselőket javasolta.  

 

A javaslatot a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

elfogadta. 

 

Köő Péter polgármester javaslatot tett a napirendek megtárgyalására. A képviselő-testület az 

ülés napirendjét 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi napirendet 

fogadta el: 

 

N a p i r e n d: 

 

1./ Tájékoztató a 2013. évi munkáról. 

      Előadó: polgármester 

 

2./ 2014. évi tervek, elképzelések 

     Előadó: polgármester 

 

3./ Bejelentések. 



2 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

1./ Tájékoztató a 2013. évi munkáról. 

      Előadó: polgármester 

 

(A tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

Kérdés, észrevétel nem hangozott el. 

 

2./ 2014. évi tervek, elképzelések 

     Előadó: polgármester 

 

(A tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

Kérdés, észrevétel nem hangozott el. 

 

3./ Bejelentések. 

 

Köő Péter polgármester kérte a jelenlévőket, hogy tegyék fel közérdekű kérdéseiket. 

 

Kiss Lajosné kérdése, hogy neki mint egyedülállónak kevés szemete gyűlik össze, miért fizet 

annyit, mint a többi lakos.  

 

Molnár Tibor Vertikál Zrt. képviselője válaszában elmondta, hogy a Vertikál Zrt. átalakult 

Vertkál Közszolgáltató Zrt-vé. Mezőkomárom község is a Közép-Duna Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Társulásnak a tagja, ahol az edényzetek megengedett űrtartalmát 80 és 

120 l-esként határoztuk meg. Az új hulladékgazdálkodási törvény alapján csak nonprofit 

szervezetek vehetnek részt a hulladékszállításban és annak kezelésben. A szemétszállítási 

díjaknál is figyelembe kell venni a rezsicsökkentést, így 2014 decemberéig azonos áron 

fogják ellátni a szolgáltatást. A társulási tanács határozata alapján havonta négyszer kell 

elszállítani a hulladékot, amelyet kötelező a lakosságnak igénybe venni. A hulladék 

kezelésének szabályozásánál figyelembe kell venni az Európai Unió szabályozásait.  

 

Köő Péter polgármester hozzászólásában elmondta, hogy 2012. évig nem volt a településen 

differenciált szemét szállítás. 2011. decemberében nem fogadta el a képviselő-testület a 

Vertikál Zrt. által ajánlott díjazást és egy hosszú vita sorozat után megalkották 2012. évben 

azt az önkormányzati rendeletet, amely lehetővé tette a 80 literes szemétgyűjtő edényzet 

használatát. A szolgáltató bevétele nem csökkent a kisebb edényzet bevezetésével, mert 

amennyivel kevesebb díjat fizettek a 80 literes edényzettel rendelkezők, annyival 

megterhelték a 120 literes ürítést térítők díjait. Véleménye szerint nem lenne megoldás a 

mennyiségi szemét díjfizetés, mert nem tenne ki a lakosság nagy része kommunális 

hulladékot, így a külterületi szemét mennyisége növekedne meg. Az szemétszállítások heti 

rendszerességét az egészségügyi minisztériumi szabályozás meghatározza. 

 

Barai Lajos hozzászólásában elmondta, hogy nem érti miért állítja a polgármester úr, hogy 

nincs földje Mezőkomárom község önkormányzatának. Kérdése, hogy a falu eddigi vezetői 

magán kézre adták? A tornaterem miért nem a községé? 
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Köő Péter polgármester válaszában elmondta, hogy a földek egy részét eladta az előző 

vezetés az önkormányzat nehéz anyagi helyzetére hivatkozva. Azokat a földeket kijelölték 

arra a célra, ha bővülne a település, mert akkor abba az irányban terjeszkedne a település. A 

másik részét elcserélte a mostani fermentáló üzem alatt található földre. Kérte a 

belügyminisztériumot, hogy ne árverezzék el az ingatlant, hanem adja oda az 

önkormányzatnak. A településnek nagy szüksége lenne a földre, de nem áll az önkormányzat 

olyan anyagi helyzetben, hogy megengedjen magának egy földvásárlást. A tornateremet az 

önkormányzat átadta tulajdonba az egyházközségnek az egykori katolikus iskola kárpótlása 

gyanánt. Az iskola újraindításával egy időben az önkormányzat kötött egy szerződést az 

egyházközséggel, hogy a felújítás fejében az önkormányzat 10 évig használhatja az épületet 

közösségi célokra. Elsősorban a gyermekek oktatása a fontos, de rendezvényeinket is itt 

tarthatjuk meg, amikor nem folyik a tanítás.  

 

Barai Lajos kérdése, hogy a vasműszaki bolt az ÁFÉSZ épületében üzemel, de az ÁFÉSZ 

már nem is létezik. Miért nem az önkormányzatnak fizeti a bérleti díjat? 

 

Köő Péter polgármester válaszában elmondta, nincs tisztában vele, hogy milyen 

jogutódlással folytatja az egykori ÁFÉSZ a tevékenységét, de a bérleti díj őket illeti, míg az 

iparűzési adó az önkormányzatot. 

 

Tóth József kérdése, hogy mennyit költ az önkormányzat a fogorvosi rendelőre? Lesz-e új 

fogorvos? 

 

Köő Péter polgármester válaszában elmondta, hogy a fogorvosi egységgépet le kell cserélni. 

Új vásárlására nincs lehetőség, de egy jó állapotú gép 500.000.- és 1.000.000 forint között 

megvásárolható. A gépcsere lehetővé tesz majd egy helyben elvégezhető foghúzást, fogtömést 

fogkő leszedést. Voltak tárgyalások, de nem egyszerű. Minden a finanszírozáson múlik. A 

település lélekszáma 996 fő, ezért nem elegendő. Ha Szabadhídvég községnek is érdekében 

állna a fogorvos váltás, a két település megfelelő létszámot biztosítana az önállósághoz. 

 

Tóth József tudomása szerint a környező településeken lakók igen nagy számban más 

fogorvos szolgáltatását veszik igénybe.  

 

Köő Péter polgármester elmondta, hogy ő is tud ilyen információkról, de a finanszírozás 

egésze a doktornőhöz folyik be, így a számszaki részről nem tud nyilatkozni. Még nem 

folytattak tárgyalásokat Szabadhídvég községgel, de nem tartja valószínűnek, hogy 

megegyezés születne, mert Szabadhídvég község Lajoskomárom nagyközséggel alkot közös 

önkormányzati hivatalt. Megtekintette a rendelőt a Som községben praktizáló fogorvos, 

akinek jó véleménye volt a rendelőről, de a lélekszám miatt nem tudtunk megegyezésre jutni.  

 

Tóth József kérdése, hogy jár-e tanfolyamra a háziorvos? 

 

Köő Péter polgármester válaszában elmondta, hogy szakmailag nem tudja megítélni a 

doktor úr képességeit. A tanfolyam elvégzésére tudomása szerint három év áll rendelkezésre. 

Szakmai kérdésekben nem tartozik elszámolni valóval az önkormányzat felé, mert az 

Országos Alapellátási Intézet alkalmazásában áll. Véleménye szerint minden kezdet nehéz, de 

meg kell adni a doktor úrnak a lehetőséget és a bizalmat. Tudomása szerint a doktor úr 

szakvizsgáját foglalkozás egészségügyből szerezte meg, amely szigorúbb tudást igényel, mint 

a háziorvosi szakvizsga. Amennyiben szakmai kifogás merül fel, az önkormányzatnak  
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